Passage 50الحمام
1. The common names pigeon and dove are often used interchangeably. However, “dove” tends to be used for smaller species and “pigeon” for larger ones. There are more than 300 species in the family. They usually make nests of sticks, and their two white eggs are incubated by both the male and the female parent. Doves feed on seeds, fruit and plants.
. 1وغالبا ما تستخدم حمامة الأسماء الشائعة والحمامة بالتبادل. ومع ذلك، “حمامة” يميل إلى أن تستخدم للأنواع الصغيرة و “حمامة” لأكبر. هناك أكثر من 300 نوع في الأسرة. وعادة ما تصنع أعشاش من العصي، ويتم حضان البيض الأبيض من قبل كل من الذكور والإناث الأم. الحمائم تتغذى على البذور والفاكهة والنباتات
0. Unlike most other birds, the doves and pigeons produce a type of milk. It is produced in their crop, and called crop milk. Both male and female have this highly nutritious milk to feed their young.
1. خلافا لمعظم الطيور الأخرى، الحمائم والحمام تنتج نوع من الحليب. يتم إنتاجها في محصولها، ودعا حليب المحاصيل. كل من الذكور والإناث لديهم هذا الحليب مغذية للغاية لإطعام صغارهم
0. Pigeons and doves are distributed everywhere on Earth, except for the driest areas of the Sahara Desert, Antarctica and the high Arctic. They have colonized most of the world’s oceanic islands. The family has adapted to most of the habitats available on the planet.
0. الحمام والحمائم موزعة في كل مكان على الأرض، باستثناء المناطق الأكثر جفافا في الصحراء الكبرى، القارة القطبية الجنوبية وارتفاع القطب الشمالي. لقد استعمروا معظم الجزر المحيطية في العالم. وقد تكيفت الأسرة مع معظم الموائل المتاحة على هذا الكوكب
0. The largest range of any species is that of the rock dove. This species lives in Britain and Ireland, northern Africa, across Europe, Arabia, Central Asia, India, the Himalayas and up into China and Mongolia. The range of the species increased dramatically after it was domesticated, because the species went feral in cities around the world. It lives in cities across most of North America, South America, sub-Saharan Africa, Southeast Asia, Japan, Australia and New Zealand.
1. أكبر مجموعة من أي نوع هو أن من حمامة الصخور. هذا النوع يعيش في بريطانيا وأيرلندا وشمال أفريقيا، عبر أوروبا، العربية، آسيا الوسطى، الهند، جبال الهيمالايا وحتى الصين ومنغوليا. وازدادت هذه الأنواع بشكل كبير بعد استنبتها، لأن الأنواع كانت متوترة في المدن حول العالم. وهي تعيش في المدن في معظم أنحاء أمريكا الشمالية وأمريكا الجنوبية وأفريقيا جنوب الصحراء الكبرى وجنوب شرق آسيا واليابان وأستراليا ونيوزيلندا
0. The Christian symbol of a dove with an olive branch in its beak represents peace. The Christian stories came after very similar myths from earlier cultures.
1. الرمز المسيحي للحمامة مع فرع الزيتون في منقارها يمثل السلام. جاءت القصص المسيحية بعد أساطير مشابهة جدا من الثقافات السابقة.
0. Several species of pigeons and doves are used as food, and probably any might be. The powerful breast muscles of the family make excellent meat. Domesticated or hunted pigeon were used as food in Ancient Rome. It is familiar meat within Arab and French cuisines. It is also eaten in Asian cuisines, such as Chinese and Indonesian cuisine. Young pigeons in cuisine are known as “squabs”.
1. يتم استخدام عدة أنواع من الحمام والحمائم كغذاء، وربما أي شيء قد يكون. عضلات الثدي القوية للأسرة تجعل اللحوم ممتازة. واستخدمت حمامة المستوطنة أو الصيد كغذاء في روما القديمة. وهو لحم مألوف في المطبخ العربي والفرنسي. كما يتم تناوله في المأكولات الآسيوية، مثل المأكولات الصينية والإندونيسية. الحمام الشاب في المطبخ المعروف باسم “سكوابس”.
0. People have used pigeons to carry messages to one another for hundreds of years. In the 12th century, the royal palaces of Iraq and Syria included pigeon houses so the kings could be kept informed of their generals’ victories and defeats on the battlefield. In fact, pigeons were a common way to send messages right up through World War II.
1. 7. وقد استخدم الناس الحمام لنقل الرسائل إلى بعضها البعض لمئات السنين. في القرن الثاني عشر، احتوت القصور الملكية في العراق وسوريا على بيوت حمامة حتى يمكن إبقاء الملوك على علم بانتصارات جنرالاتهم وهزائمهم في ساحة المعركة. في الواقع، كان الحمام وسيلة شائعة لإرسال الرسائل حتى من خلال الحرب العالمية
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Questions
1. The underlined word species in Paragraph 1 probably means……
2. Types
b . Pigeons
1. Families
2. Names
3. The main idea of paragraph 2 is………….
4. Young pigeons love milk
5. Pigeon milk is nutritious
6. It is strange that the doves and pigeons produce crop milk.
7. Male and female pigeons feed their young
8. Pigeons and doves cannot be found in………………
9. Britain and Ireland
10. Sahara Desert and Antarctica
11. Arabia and Central Asia
12. China and Mongolia.
13. Paragraph 5 is mainly taking about………………
14. Olive branch as a symbol of peace
15. Christian stories about doves
16. myths from earlier cultures
17. How a dove with an olive branch in its beak symbolizes peace.
18. The main idea of paragraph 6 is…………………
19. How pigeons and doves are used as food in different cultures
20. Why young pigeons in cuisine are known as “squabs”
21. Pigeons are familiar meat within Arab and French cuisines
22. The powerful breast muscles of the family make excellent meat
23. If you had lived in the 12 century as a King in Iraq, you would have probably used pigeons……………
24. as part of your food
25. to carry messages in war
26. to fight in battlefield
27. to keep them in your palace
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